
RADA MiASTA MARKI
A!. .J. PiL.ud:Dkiego 95
05-270 MARKI

tel. (0-22) 781-10-03
Fax 781-13-78

mojo Mazouiieckie PROTOKOL nr 3

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej
kt6re odbylo sillw dniu llutego 2011 roku

o godzinie 1230 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Michal Jaroch (lista obecnosci stanowi zalacznik nr 1 do protokolu).

Porzadek obrad:
1. Porzadek obrad:
2. Otwarcie posiedzenia.
3. Przedstawienie porzadku obrad.
4. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian porzadku obrad.
5. Dyskusja nad Planem Pracy Komisji Rewizyjnej na 2011 rok.
6. Zatwierdzenie Planu Pracy na 2011 rok poprzez glosowanie jawne zwykla

wiekszoscia glosow,
7. Analiza skargi Pana Krynskiego na dzialalnosc Burmistrza Miasta Marki.
8. Analiza projektu budzetu Miasta Marki na rok 2011 w zakresie dzialania komisji

(Druknr 1).
9. Sprawy rome.
10. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 4.Przyjeciewniosk6w w sprawie zmian porzadkuohrad.

1. Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch zlozyl wniosek w sprawie przelozenia pkt
7 porzadku obrad na kolejne posiedzenie Komisji Rewizyjnej wyznaczone na dzien
7lutego 2011 roku.

2. Przewodniczacy Komisji zlozyl kolejny wniosek do zmian w porzadku obrad dot.
wprowadzenia do porzadku obrad pkt 9 ktorybedzie brzmial: Zaopiniowanie projektu
budzetu miasta Marki na rok 20II w zakresie dzialania Komisji (Druk nr 1).

Nastepnie Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej Michal Jaroch zarzadzil glosowanie
w sprawie zlozonych wnioskow.

Ad. I)
Glosowanie:
za przyjeciem wniosku - 4
przeciw- 0
wstrzymalo sie - 0
(w glosowaniu bralo udzial 4 radnych; w chwili glosowania nieobecny Radny Radoslaw
Dec).

Wniosek zostal przyjety.

Ad. 2)
Glosowanie:
za przyjeciem wniosku - 4
przeciw- 0
wstrzymalo sie - 0
(w glosowaniu bralo udzial 4 radnych; w chwili glosowania nieobecny Radny Radoslaw
Dec).
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Wniosek zostal przyjety,

Pkt 5. Dyskusja nad Planem Pracy Komisji Rewizyjnej na 2011 rok.

Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch zainicjowal dyskusje nad planem Pracy Komisji na
2011 rok. Jako pierwszy zabral glos i zaproponowal modyfikacje zwiazana z pkt
dotyczacym przeprowadzenia kontroli wybranych postepowan przetargowych,
przeprowadzonych 2009 i 2010 roku w Urzedzie Miasta Marki; wczesniej pkt ten obejmowal
wszystkie postepowania przetargowe, na co wedlug Przewodniczacego nie starczy czasu
Komisji.

Kolejna osoba, kt6ra zabrala glos w tej kwestii byla radna Elzbieta Brzozowska, ktora
poddala w watpliwosc pkt zwiazany z ocena pracy Urzedu Miasta Marki. Pani radna
poinformowala czlonk6w Kornisji, iz nie tak dawno temu W Urzedzie przeprowadzala
kontrole Najwyzsza Izba Kontroli i czy w zwiazku z tym zasadnym jest podwazac wyniki jej
kontroli.

W zwiazku z wypowiedzia radnej Elzbiety Brzozowskiej, radny Pawel Pniewski zasugerowal
aby pkt otrzymal brzmienie: zapoznanie sie protokolem kontroli przeprowadzonej w Urzedzie
Miasta Marki przez Najwyzsza Izbe Kontroli.

Przewodniczacy Komisji postanowil jednak zaprosic w celu konsultacji Pania Mecenas
Krystyne Gonciarz, kt6ra potwierdzila slusznosc zmiany brzmienia omawianego pkt zgodnie
z sugestiarni.

Pkt. 6. Zatwierdzenie Planu Pracy na 2011 rok poprzez glosowanie jawne zwykla
wiekszoscia glosow.

Przewodniczacy Kornisji Michal Jaroch odczytal Plan Pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2011
w pelnym brzmieniu. Zalacznik ill 2.

Przewodniczacy zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej
narok 2011.

Glosowanie:
za przyjeciem wniosku - 4
przeciw- 0
wstrzymalo sie - 1
(w glosowaniu bralo udzial 5 radnych).

Wniosek zostal przyjety.

Pkt. 8. Analiza projektu budzetu miasta MarIti na rok 2011 w zakresie dzialania
Komisji. (Druk nrl)

Projekt budzetu miasta Marki na rok 2011 stanowi zalacznik ill 3 do protokolu.
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Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej Michal Jaroch zaproponowal analize kiIku dzialow,
gdzie mozna by przeprowadzic oszczednosci zwiazane z wydatkami z budzetu miasta Marki
na rok 2011 sa to m. in.;

• Dzial 600 rozdzial 616 § 6050 Drogi publiczne i gminne.
• Dzial 710 rozdzial 71013 §4170 Prace geodezyjne i kartograficzne. Wynagrodzenia

bezosobowe.
• Dzial 750 rozdzial75023 § 4170 Wynagrodzenia bezosobowe.
• Dzial750 rozdzial75023 § 4210 Zakup materialow i wyposazenia,
• Dzial750 rozdzia175023 § 4270 Zakup uslug remontowych.
• Dzial 750 rozdzial 75023 § 4370 Oplaty z tytulu zakup uslug telekomunikacyjnych

telefonii stacjonamej.
• Dzia1750 rozdzial45023 § 4410 Podroze sluzbowe krajowe.
• Dzial750 rozdzia175095 § 4300 Zakup uslug pozostalych.
e Dzial 750 rozdzial75095 § 4610 Koszty postepowania sadowego.
• Dzia1754 rozdzial75414 § 4170 Wynagrodzenia bezosobowe.
• Dzial754 rozdzial 75414 § 4300 Zakup ushig pozostalych.
• Dzia1754 rozdzia175414 § 4300 Zakup uslug pozostalych.
• Dzial801 rozdzial80101 § 4270 Uslugi remontowe.
• Dzial900 rozdzial90095 § 4210 Zakup materialow i wyposazenia,

Radna Elzbieta Brzozowska zasugerowala, aby zastanowic sie nad zmniejszeniem dotacji w:

• Dziale 754 rozdzia175405 Jednostki Powiatowe Policji.

Radny Radoslaw Dec w odniesieniu do propozycji radnej Elzbiety Brzozowskiej wyrazil
swoje niezadowolenie gdyz uwaza, ze jakiekolwiek oszczednosci w tym dziale moga
spowodowac spadek bezpieczenstwa w miescie min. mniejsza ilosc patroli na ulicach.

Radny Pawel Pniewski poinformowal 0 otwarciu swietlicy w Szkole Podstawowej
nr 1 w Markach jak rowniez 0 zapotrzebowaniu zgloszonym przez ta szkole na dodatkowq
sale dydaktyczna; poinformowal rowniez 0 zapotrzebowaniu na remont mieszkania, ktore
sie zwolnilo przy Szkole Podstawowej nr 1 i 0 koniecznosci przeprowadzenia remontu sali
gimnastycznej, w ktorej wdal sie grzyb; radny podkreslil, iz na pewno w irrnych szkolach
mareckich istnieja podobne problemy w zwiazku z czym jakiekolwiek oszczednosci w tej
kwestii nie przyniosa zamierzonego celu.

W wyniku dyskusji ustalono, ze tylko czesc wniosk6w zostanie poddane pod glosowanie,

Nastepnie Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch zarzadzil glosowania w sprawie wnioskow
zgloszonych przy analizie projektu budzetu miasta Marki na rok 2011.

Wniosek nr 1:
Zmniejszenie planowanych wydatk6w w Dziale 750 rozdzial 75023 § 4170 Wynagrodzenia
bezosobowe; z kwoty 160 tys zl na kwote 140 tys z1.

Glosowanie:
za przyjeciem wniosku - 5
przeciw- 0
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wstrzymalo sie - 0
(w glosowaniu bralo udzial 5 radnych).

Wniosek zostal przyjety,

Wniosek nr 2:
Zmniejszenie planowanych wydatk6w w Dziale 750 rozdzial 75023 § 4210 Zakup materia16w
i wyposazenia; z kwotv 150 tyl; zl na kwote 120 tys z1.

Glosowanie:
za przyjeciem wniosku - 5
przeciw-O
wstrzymalo sie - 0
(w glosowaniu bralo udzial 5 radnych).

Wniosek zostal przyjety.

Wnioseknr3
Zmniejszenie planowanych wydatk6w w Dziale 750 rozdzial 75023 § 4270 Zakup usrug
remontowych; z kwoty 980 tys zl na kwote 40 tys z1.

Glosowanie:
za przyjeciem wniosku - 4
przeciw-O
wstrzymalo sie - 1
(w glosowaniu bralo udzial5 radnych).

Wniosek zostal przyjety,

Wnioseknr4
Zmniejszenie planowanych wydatk6w w Dziak 750 rozdzia1 75095 § 4610 Koszty
postepowania sa4owego; z kwoty 20 tyS zl na kwote 15 tys zl.

Glosowanie:
za przyjeciem wniosku - 5
przeciw-O
wstrzymalo sie - 0
(w glosowaniu bralo udzial 5 radnych).

Wniosek zostal przyjety.

Wnioseknr 5
Zmniejszenie planowanych wydatk6w w Dziale 754 rozdzial 75405 § 3000 Wp1aty jednostek
na rzecz srodk6w specjalnych; z kwoty 130 tys zl na kwote 100 tys z1.

Glosowanie:
za przyjeciem wniosku - 1
przeciw-l
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wstrzymalo sie - 3
(w glosowaniu bralo udzial 5 radnych).

Wniosek zostal odrzucony.

Wnioseknr6
Zmniejszenie planowanych wydatk6w w Dziale 754 rozdzial 75414 § 4300 Zakup uslug
pozostalych; z kwoty 70 tys zl na kwote 40 tys z1.

Gtosowanie:
za przyjeciem wniosku - 5
przeciw-O
wstrzymalo sie - 0
(w glosowaniu bralo udzial 5 radnych).

Wniosek zostal przyjety.

Wnioseknr7
Zmniejszenie planowanych wydatk6w w Dziak 900 rozdzial 90015 § 4300.Zakup energii;
z kwoty 860 tys zl na kwote 760 tys zl.

Gtosowanie,·
za przyjeciem wniosku - 5
przeciw- 0
wstrzymalo sie - 0
(w glosowaniu bralo udzial 5 radnych).

Wniosek zostal przyjety,

Nastepnie Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej Michal Jaroch zarzadzil glosowanie
w sprawie wydania pozytywnej opinii 0 projekcie budzetu rniasta Marki na rok 2011
z uwzglednieniem wniosk6w Komisji Rewizyjnej. (Zalacznik nr 4).

Glosowanie:
za przyjeciem wniosku - 5
przeciw-O
wstrzymalo sie - 0
(w glosowaniu bralo udzial 5 radnych).

Kornisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowala projekt budzetu rniasta Marki na rok 2011.

Pkt 9. Sprawy rDine.

Nie podjeto dyskusji w tym punkcie.

Pkt 10. ZakOJlczenie posiedzenia.

o godzinie 1415 Przewodniczacy Michal Jaroch zamknal posiedzenie Kornisji Rewizyjnej.
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Protokolowala
Anna Broma cy Komisji

6


